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Forslag til beboermødet i Kanslergården, 16. maj 2024 
 
Etablering af Altaner 
 
Vi er nogle beboere, der gerne vil undersøge mulighederne samt arbejde videre med forslag til 
etablering af altaner i Kanslergården. 
På budgetmødet i september 2024 vil vi fremlægge konkrete forslag til udseende samt 
finansiering. 
Vi ønsker dog allerede nu, at få beboernes holdning til spørgsmålet. 
 
Det er vigtigt at understrege, at det er helt frivilligt, om man ønsker at etablere altan i sin bolig. 
Men der skal være beboer flertal for forslaget, for at det kan gennemføres. 
 
Derfor fremlægger vi i dag følgende forslag: 
 
Beboermødet bakker op om, at der udarbejdes konkret beslutningsforslag til etablering af 
altaner i Kanslergården. 
Beslutningsforslag fremlægges på budget mødet i september 2024. 
 
Navn og adresse fjernet i henhold til regelsæt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bestyrelsen indstilling:  
Hvis der er tilslutning til at arbejde videre med altanopsætning, foreslår vi, at der nedsættes et 
udvalg, der kan arbejde videre med planer om etablering af altaner frem mod en mere konkret 
beslutningsgrundlag på et kommende afdelingsmøde  
  


